
Referat af klimagruppemøde d. 19. juni 2012 
 
Vejprojekt: 
 
Sidste nyt fra målingerne viser at der er et lille indhold af salt i grundvandet, men 
det er af drikkevand kvalitet. 
Dette er meldt ind til kommunen, og vi afventer deres svar. 
 
Videre forløb 
Der foreligger en rimelig veldokumenteret beskrivelse af hvad en projektleder skal 
stå for. Denne beskrivelse har kommunen også. Vi sender følere ud til to mulige 
firmaer. En arbejdsgruppe går videre i samarbejde med vejlauget, når (og hvis) 
kommunen giver grønt lys. 
 
Karl er blevet interviewet af studerende fra RUC i forbindelse med et projekt. 
 
Ladcykel: 
 
Miljøpunkt Amager har ikke længere ladcykler til udlån. Der er i stedet mulighed for 
at få fat i nogle gamle postcykler, men de har ikke råd til at ombygge dem. 

 
Mulige fremtidige projekter: 
 

• Nyt have arrangement – den spiselige have. 
• Solceller – Miljøpunktet kan måske overtales til at komme og fortælle. 
• Faskine gennemgang. 

 
Karls mail adresse skal tilføjes på hjemmesiden. 
 
Næste møde: d. 7. august kl. 20 hos Ulla 
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